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Spørgsmål nr. S 427 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren 

Dato: 12. december 2024 

Stillet af: Dennis Flydtkjær (DD)  

Er ministeren enig med sin partifælle og Venstres politiske ordfører, Jan E. 

Jørgensen, når han udtaler, at spærregrænsen bør hæves i Danmark, og 

henviser til, at den er 4-5 pct. i vores nabolande?  

(Spm. nr. S 427). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen »Det er en af tidens mest centrale debatter om 

folkestyret. Nu stempler V-profil ind med markant forslag: Hæv 

spærregrænsen« fra Berlingske den 5. december 2024. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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